
خداوند با اینهمه اسرافی که ما در مصرف آب داریم چگونه دعای ما را در نزول باران مستجاب

کند!! ؟
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متن پرسش

سلام استاد خدا قوت: استاد چرا بعد این همه سال خشکسالی کسی از علما بفکر نماز بارون خوندن

نیست؟ این همه تو این کتا بهاشون از عرفان و این چیزا مینویسن پس در عمل کو؟ چرا نماز بارون

نمیخونن مگه نمیگن همه چیز از خداست پس کو در عمل؟ چرا رهبری هیچ اشاره ای تو این چند سال

به نماز بارون نمیکنن؟ مگه رهبر جامعه شیعی نباید امت رو متوجه معنویات کنه ؟ پس چیشد اون

همه شعار تمدن اسلامی و مکتب فلسفیش که حکمت متعالیه باشه و اینکه همه چیز عین ربط به

خداست و باید درهمه چیز به اون رجوع کرد؟ پس کو این همه دلیل و استدلال برای اینکه ولی خدا

باید حاکم باشه تا جامعه به اسمون وصل بشه ؟ پس چرا ولایت فقیه اونطور که باید عمل نمیکنه؟

من واقعا موندم بین این همه تئوری سازی تو کتابها و پیاده نشدنش!!! دیگه از این جوابها خسته

شدم که مصلحت نیست یا نمیدونم تقدیر و از این حرفا پس در عمل کو؟ موفق باشد

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده هم ماندهام که خداوند با اینهمه اسرافی که ما در مصرف آب داریم

چگونه دعای ما را در نزول باران مستجاب کند!! امیدوارم مردم از طریق این کمبارانی کمی به سر عقل

بیایند و فکری برای این اسرافها بکنند. موفق باشید


